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                                                                                                                                      Warszawa  dn. 22.04.2013r. 

Protokół z posiedzenia Zarządu Ogólnopolskiego Związku Zawodowego                                                                  

Lekarzy Weterynarii Inspekcji Weterynaryjnej 

 

W dniu 22 kwietnia 2013r. w Warszawie odbyło się posiedzenie Zarządu Ogólnopolskiego Związku Zawodowego 

Lekarzy Weterynarii Inspekcji Weterynaryjnej w składzie:      

Bogusław Knaflewski – Przewodniczący Zarządu                                                                                                           

Maria Jolanta Gromadzka –Sekretarz                                                                                                                      

Bogdan Matwiejszyn – Skarbnik                                                                                                                                       

Józef Czupała –Członek  Zarządu                                                                                                                                         

Krzysztof Lamek – Członek Zarządu                                                                                                                         

Michał Chajewski – Przewodniczący Podlaskiego Oddziału Wojewódzkiego                                                      

Paweł Jaśkiewicz -  Przewodniczący Wielkopolskiego Oddziału  Wojewódzkiego 

 

Przebieg posiedzenia:  

1.Otwarcie Posiedzenia Zarządu, przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego OZZLWIW  

   kol. Bogusława Knaflewskiego. 

2.Ustalenia stanowiska Zarządu do planowanego  spotkania z Głównym Lekarzem Weterynarii. 

3.Spotkanie z Głównym Lekarzem Weterynarii. 

4. Omawianie dalszych spraw związkowych zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad. 

 

Posiedzenie odbyło się w dwóch etapach: 

I. Spotkanie z Głównym Lekarzem Weterynarii Januszem Związkiem 

II. Część robocza – sprawy związkowe 
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Część I 

Spotkanie z Głównym Lekarzem Weterynarii Januszem Związkiem 

 

Zagadnienia, które poruszono podczas spotkania: 

 1. Rotacja wyznaczonych lekarzy  nadzorujących  w ubojniach 

 - Rotację należy przeprowadzać w zakładach, w których stwierdzono nieprawidłowości  podczas prowadzonego 

nadzoru. Winna być przeprowadzona tak, by nie hamować funkcjonowania zakładu. Zmiana osób kontrolujących 

ma przerwać ewentualne działania rutynowe podczas prowadzonego nadzoru i wprowadzić nowe spojrzenie na 

system pracy zakładu. Ostateczną decyzję o ewentualnej rotacji podejmuje ostatecznie Powiatowy Lekarz 

Weterynarii.  Celem zwiększonej ilości kontroli jest wyłonienie podmiotów niewłaściwie działających. 

2. Pauperyzacja Inspekcji ; niskie zarobki, negatywna selekcja przy naborze pracowników 

 - Zarobki  mamy porównywalne do innych inspekcji (dane Służby Cywilnej) W obecnej sytuacji nie posiadamy 

funduszy, które umożliwiłyby podniesienie zarobków; jedynie możliwe jest przesunięcie kwot  na wynagrodzenia z 

innych zadań . Stwierdzono w wielu wypadkach niewłaściwe zarządzanie finansami przez Powiatowych Lekarzy 

Weterynarii. Planowane jest ustalenie progów minimalnych na konkretne stanowiska i zabezpieczenie kwot na ten 

cel. W poszczególnych powiatach i województwach istnieją duże rozbieżności i dysproporcje  biorąc pod uwagę 

ilość posiadanych etatów do ilości zadań i sprawowanego nadzoru. Należy dokonać szczegółowych analiz na 

poziomach PIW-ów i WIW-ów i doprowadzić do koniecznych przesunięć etatowych. Bez większych problemów 

jest to  wykonalne na poziomie pomiędzy powiatami natomiast  z województwami może być problem ze względu 

na sposób zarządzania finansami przez wojewodów. Przewidywane są zmiany w małych inspektoratach 

powiatowych i granicznych (łączenie lub likwidacja). Nie do zaakceptowania jest olbrzymia dysproporcja między 

zarobkami inspektora - pracownika PIW, a zarobkami lekarzy wykonującymi czynności zlecone przez 

Powiatowego Lekarza. 

3. Wielokrotnie powielana sprawozdawczość dezorganizująca prace w PIW-ach 

- Przyczyną  powielania informacji mimo prowadzonej sprawozdawczości okresowej dostarczanej do GIW są 

żądania danych uaktualnionych do konkretnego terminu przez Ministra Rolnictwa. Obecnie brak systemu, który 

umożliwiłby sumowanie i analizę całej prowadzonej sprawozdawczości. Finalnie planujemy doprowadzić do takiej 

sytuacji, ale niezbędne jest w tym wypadku natychmiastowe wprowadzanie wszystkich informacji dotyczących 

działań inspektorów jak i lekarzy wykonujących zlecenia. 

4. Zaawansowanie prac nad projektem Ustawy o Bezpieczeństwie Żywności. 

Planowane jest utworzenie nowej skonsolidowanej inspekcji do końca bieżącego roku. Obecnie 65% zadań, 

którymi ma zajmować się nowa inspekcja wykonuje nasza inspekcja, jesteśmy również najlepiej przygotowani 

merytorycznie. Proponowana  jest kadencyjność stanowisk, rotacja ma następować co 5-7 lat. 

5. Możliwość przekształcenia jednostek budżetowych w zakłady budżetowe- 

 Obecnie nie ma takiej możliwości. Prowadzone są rozmowy nad możliwością pozyskania dla inspekcji części 

kwot pozyskanych z prac zleconych.  

-Ocena  korzyści bycia w Służbie Cywilnej-  

Zasadniczą korzyścią jest odpolitycznienie stanowisk.  
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W odpowiedzi na pytanie kol. Chajewskiego, które dotyczyło łączenia stanowisk organów z niektórymi funkcjami,  

Główny Lekarz odpowiedział, iż radny nie powinien występować jako organ, jak i organ nie powinien prowadzić 

działalności gospodarczej. 

Część II 

Część robocza – sprawy związkowe 

Przewodniczący kol. Bogusław Knaflewski złożył sprawozdanie z działalności związku za okres od dnia wyboru 

nowego Zarządu do dnia posiedzenia Zarządu.  

1. Poinformował, że mimo pisemnej prośby do poprzedniego Przewodniczącego Józefa Wszeborowskiego o przekazanie 

obecnemu Zarządowi posiadanej przez niego dokumentacji związkowej oraz innych rzeczy stanowiących majątek 

Związku  , nie uzyskano do dnia dzisiejszego żadnej odpowiedzi. Przedstawił fakty, które dowodzą, iż kol. 

Wszeborowski  uzurpuje sobie prawo do dalszego działania jako przewodniczący naszego związku. Józef Wszeborowski 

według informacji z Komendy Miejskiej Policji Białegostoku złożył doniesienie do organów ścigania w w sprawie 

nieprawidłowości, które Jego zdaniem miały miejsce podczas ostatniego Zjazdu Delegatów naszego związku oraz 

prowadzonej działalności polegającej na złamaniu prawa przez funkcjonariuszy publicznych jakimi według niego są 

działacze związkowi. Sprawa została już umorzona.                                                                                                                                                           

2. Złożono wniosek o zmianę w KRS-ie w związku ze zmianami w Zarządzie Głównym. Do czasu uzyskania zmian we 

wpisie  KRS, konto bankowe jest zablokowane. Wszystkie zaległe kwoty zostaną uregulowane w momencie jego 

uruchomienia.                                                                                                           

3. Przewodniczący podniósł temat legitymacji członków Związku. Sprawę przełożono na późniejszy termin ( po 

ewentualnych reorganizacjach w inspekcji ). 

4. W związku z potrzebą pozyskania nowych członów postanowiono na początek zamieścić na stronie internetowej 

związku odpowiednie pismo. Propozycja kol. Pawła Jaśkiewicza by przyjmowanie nowych członków scedować na 

Zarządy Wojewódzkie, tam gdzie one działają.   

5.Przychylono się co do konieczności dokonania zmian w statucie Związku. Postanowiono umieścić informację na 

stronie internetowej, aby zebrać propozycje, przeanalizować je z prawnikiem a następnie przedstawić na najbliższym 

zjeździe celem akceptacji.  

6.Skarbnik Kol. Bogdan Matwiejszyn przedstawił problemy rozliczeń finansowych, wynikłych w związku z brakiem 

dostępu do konta bankowego OZZLWIW spowodowanych zmianami w KRS-ie. Poinformował, iż wszelkie rozliczenia 

finansowe Związku będą realizowane bezgotówkowo po otrzymaniu dostępu do konta. 

7. Podjęto uchwałę dotyczącą delegacji nowelizując tekst dotychczasowych uchwał (Uchwała I/2013) 

8. Podjęto uchwałę dotyczącą wypłaty zaległych należności za 2012 rok dla Pani Urszuli Karaś ( księgowej z WIW w 

Poznaniu) dokonującej ostatecznych rozliczeń finansów OZZLWIW. Ustalono wysokość świadczenia w kwocie 

pięćdziesięciu złotych netto za każdy miesiąc. Wyrażono zgodę na dalszą współpracę z tą osobą  na tych samych 

warunkach. (Uchwała II/2013) 

9. Podjęto uchwałę o dysponowaniu finansami związkowymi w przyszłości. Ustalono, iż bezpośredni dostęp do 

finansów będą miały następujące osoby: 

 Przewodniczący OZZLWIW  -Bogusław Knaflewski 

  

 Skarbnik – Bogdan Matwiejszyn 

 Sekretarz – Maria Jolanta Gromadzka     

 (Uchwała  III/2013)                                                                                                                              
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10. Ustalono, iż będzie kontynuowana współpraca z informatykiem z PIW w Wysokiem Mazowieckiem. Jego 

ewentualne wynagrodzenie za wykonaną pracę uzależnione będzie  od ilości wykonanych zadań. 

11. Ustalono, iż współpraca z prawnikiem z powodów finansowych będzie podejmowana w sytuacjach koniecznych. 

Wynagrodzenie prawnika określi umowa zlecenie. 

 

 

Przewodniczący OZZLWIW   

     Bogusław Knaflewski 


